
URZ4D M1ASTALPO
< r—^, -.. , i KiC

«a-c
I^Strzyzewice, dnia 09.03.2017 r.

Pan Prezydent

Miasta Leszna

tukasz Borowiak

PETYCJA

w sprawie przebudowy ulicy Szybownikow w Lesznie - droga krajowa nr 12

W zwia^zku z poparciem na ostatniej sesji Rady Miejskiej przez wie,kszosc radnych ztozonego przez

grupe. radnych PiS wniosku o zmianie koncepcji przebudowy drogi krajowej nr 12 w granicach

miasta - na odcinku ulicy Szybownikow od skrzyzowania z ul. Woliriska. do granicy miasta), ktora to

koncepcja zaktada, ze ul. Szybownikow ma bye droga. z dwoma pasami ruchu w kazdym kierunku,

a nie jak zaktadata pierwotna koncepcja - z trzema pasami, po jednym do jazdy w kazdym kierunku

i dodatkowym pasem na zjazdy w ulice poprzeczne, wyrazam swoj zdecydowany sprzeciw

co do zmiany pierwotnej koncepcji, zgodnie z propozycja. radnych PiS.

Od 1993 r. prowadz^ dziatalnosc gospodarczq, z ptaconych przez moja. firmQ podatkow zasilany jest

budzet Miasta Leszna. Ze wzgle.du na specyfike. prowadzonej dziatalnosci (Stacja Paliw, Bistro,

parking dla samochodow cie.zarowych i osobowych) oraz podj^te w ostatnim czasie inwestycje

maja.ce na celu jej rozwoj (otwarcie Okre.gowej Stacji Kontroli Pojazdow, Motelu), niezbednym dla

funkcionowania jest dogodny dojazd do punktu swiadczenia przez moia firme ustug.

Zmiana koncepcji przebudowy ul. Szybownikow w znaczny sposob mozliwosc ta. ograniczy,

uniemozliwiajqc bezposredni zjazd z drogi krajowej nr 12 na prowadzona. przeze mnie StacjQ Paliw

z infrastruktura. towarzyszqca. (jada.c z Leszna w kierunku Wschowy). Jesli Klient nie dojedzie -firma

nie zarobi = nie utrzyma sie. na rynku. Dla mnie jest to jednoznaczne z koniecznoscia zamknigcia

dziatalnosci, a co za tvm idzie - utrata pracy przez zatrudnionych na chwile obecna blisko 30

pracownikow.

W zaden sposob nie przemawiaja. do mnie argumenty podawane przez grup§ radnych PiS, jakoby



takie rozwia.zanie miato poprawic ptynnosc ruchu i zmniejszyc zanieczyszczenie srodowiska.

Dzi^ki budowie obwodnicy, cze.sc ruchu cie.zarowego i osobowego kierowana obecnie na Al. Jana

Pawta II i na wiadukt, be.dzie omijata Leszno 55-tka. (juz na poziomie we.zta Lasocice - zarowno

w kierunku na Rawicz, jak i do we_zta w Swi^ciechowie, a dale] w kierunku na Wilkowice i Poznari).

Jak sam Pan zaznaczyt (wypowiedz z dn. 02 marca 2017 r.), poszerzenie o jeszcze jeden pas oznacza

znaczne zwi^kszenie kosztow w zwiqzku z koniecznosciq wykupienia gruntow i wyburzenia kilku

budynkow - nawet o kilkanascie milionow ztotych.

W mojeje opinii wariant dwujezdniowy nie poprawi rowniez bezpieczeristwa - wre.cz przeciwnie,

be.dzie sposobnosciq do rozwijania przez kierowcow nadmiernej pre.dkosci na przedmiotowym

odcinku (co na chwile. obecna. mozna zaobserwowac chocby na Al. Jana Pawta II).

Wyrazam gt^bokq nadziej^, ze Centrum Unijnych Projektow Transportowych nie przychyli sie. do

propozycji zmian. Oczekuje. takze wsparcia przez Pana, jako Prezydenta Miasta, lokalnych

przedsie.biorcow, ktorzy podobnie jak ja prowadza. dziatalnosc w obre.bie prebudowy DK12 -

poprzez stanowcze poparcie pierwotnej koncepcji przebudowy ul. Szybownikow.

Z powazaniem

Do wiadomosci:

- Rada Miejska w Lesznie.


